
Zbawieni - ale do czego!?

Ostatnim razem 
rozmawialismy o utrapieniu 
Jakuba. 

Utrapienie Jakuba. 

On mial mniejsze utrapienie, 
oczywiscie, kiedy spotkal 
Ezawa. On musial poradzic 
sobie z Ezawem, my bedzimey 
musieli poradzic sobie z 
Islamem. Wtedy bedzie te 42 
miesiace, kiedy kobieta – 
kobieta to Melchizedekowe 
Kaplanstwo – ci, ktorzy maja 
swiadectwo Yahushy I 
zachowuja Jego Przykazania – 



wtedy bedzie musiala uciekac
na pustynie. 

To jest czas shavuot 
oddzielenia na 42 miesiace. 30
razy 12 rowna sie 360 i 3,5 
roku – to jest bardzo podzielny
czas, I to jest dlaczego my 
trzymamy sie tego kalendarza, 
ktorego sie trzymamy. 
Poniewaz jak bylo przedtem, 
tak bedzie znowu – a my 
zyjemy w czasie pomiedzy – w
przygotowaniu do 
nadchodzacych dni. Uczymy 
sie z przeszlosci w 
przygotowaniu do 
przyszlosci. 



To jest powolanie 
Kaplanstwa 
Melchizedekowego. 

Wszystkie te klotnie o 
kalendarz I wszystkie inne 
rzeczy odsuwamy na bok, bo 
skupiamy sie na tym, co ma 
nadejsc przed nami, w 
naszych dniach I czasach. 
Zatem, kiedy rozciagniemy sie 
przez te 42 miesiace – 3,5 roku 
na pustynnym badaniu, swiat 
bedzie sie zawalal – jak 
Zachariasz mowi nam w 
rozdziale 6 - ze, konie beda 
jechac na polnoc, ze konie beda 
jechac na poludnie. 



Bedzie ekonomiczna 
dewastacja w polnocnej czesci
ziemi. 

Beda choroby I glod w 
poludniowej czesci ziemi. 

Ten sad nad czesciami ziemi 
bedzie mial miejsce. To zajmie 
jakis czas, kiedy swiat bedzie 
szedl przez ten proces 
destabilizacji. To wszystko, co 
myslisz, ze masz, nie bedziesz 
miec. Wszystko, co myslisz, ze
posiadasz, nie bedziesz tego 
miec. 

Bo to bedzie czas uswiecania. 
Uswiecania w tym czasie 



oddzielenia. (przepraszam, ja 
sie latwo dekoncentruje)

Zatem, kiedy przychodzimy do 
tego czasu 1000-a lat, ktory (ja 
wierze) bedzie literalnym 
1000-em lat tutaj, na ziemi – 

I pod koniec tego 1000-a lat 
co mamy? 

Szatan bedzie uwolniony na 
pewien czas, I wtedy nastapi 
co? Wielki ucisk Jakuba. To 
jest ten wielki ucisk, I 
oczywiscie - jak rozmawialismy 
ostatnio – kiedy byl wielki 
ucisk Jakuba? Kiedy 
oczywiscie pokazano mu 
plaszcz jego ukochanego 



syna, rzekomo z jego krwia na
nim - to byla krew kozla, lecz 
on o tym nie wiedzial. Co za 
czas wielkiego ucisku!!!

Kiedy mowimy teraz o tym 
czasie shavuot – czasie 
oddzielania – ja chcialbym 
mowic o rozróżnieniu, jesli 
chodzi o wiare bez uczynkow. 
Jesli ktos ma wiare I jest 
szczerze nawrocony – czy oni 
beda bezpieczni, jesli chodzi o
wiecznosc? Tak!!! I to jest 
cudowne dzielo Yahushy. Ale 
im zostal pokazany cien 
rzeczywistosci I to sie nie 
posunelo dalej. 



To jest roznica miedzy 
najwiekszymi w krolestwie – 
Mateusza 5:18, a 
najmniejszymi w krolestwie. 

Bo potem mamy tych, co wzieli
ten poczatkowy punkt 
nawrocenia, ktorym jest 
wiara jedynie, wiara jedynie, I 
nastepnie poprzez dojrzalosc 
I bycie uczniem Naszego 
Mesjasza Yahushy – wiare I 
uczynki – zostaja oni 
wprowadzeni do specjalnego 
miejsca – czyli Milenijnego 
Krolestwa – w ktorym to 
wlasciwie bedziesz czescia 
Kaplanstwa 



Melchizedekowego 
sprawujacego rzady w tym 
1000-letnim okresie. 

I to jest, gdzie my zaczniemy 
dzisiaj – patrzac na ten czas 
milenium. Spojrzmy na 
Objawienie 20 werset 11, 
specyficznie, bo to jest Sad - 
Tron Mesjasza. I napisane jest:
“I widziałem wielki, biały tron i 
tego, który na nim siedzi, przed 
którego obliczem pierzchła 
ziemia i niebo, i miejsca dla nich
nie było. I widziałem umarłych, 
wielkich i małych, stojących 
przed tronem; i księgi zostały 
otwarte...” 



Pamietajmy, ze wiele razy 
czytamy Pismo, czytamy 
Pismo, I po prostu 
przelatujemy przez slowa, ale 
czasem ktos przychodzi I mowi:
poczekaj chwile, zwolnijmy 
troche, rozlozmy to na czesci, I 
bedziemy widziec zmiane 
paradygmatu. Bo najwieksze 
zmiany w moim zyciu to byly te
wielkie cegly, ktore zmienily 
wszystko, w jaki sposob 
rozumiesz Pismo. I ja mysle, ze 
to bedzie jeden z tych 
wersetow, ktore czytalismy 
wiele razy, ale jesli zwolnimy I 
ktos (moze ja) wskaze ci – hej, 



popatrz na to! popatrz na to! – 
ty bedziesz jak: OOO – to bylo 
tutaj caly czas!!! Zatem 
sprobujmy!!! 

“I widziałem umarłych, 
wielkich i małych, stojących 
przed tronem; i księgi zostały 
otwarte; również inna księga, 
księga żywota została otwarta; 
i osądzeni zostali umarli na 
podstawie tego, co zgodnie z 
ich uczynkami było napisane w 
księgach.” Zgodnie z ich 
uczynkami!!! Zgodnie z ich 
uczynkami!!! To jest bardzo 
niepopularny werset posrod 
wielu denominacji.



 Laska jedynie, Laska jedynie, 
Laska jedynie…Ale nie mozesz
uciec od rzeczywistosci. 

Tak, jak Martin Luter 
powiedzial o Liscie Jakuba, ze
Jakub to jest slomiany apostol,
slomiany apostol – nie 
powienien nawet byc w 
kanonie. Poniewaz Jakub 
rozdzial 1 i rozdzial 2 uderza 
w twarz luteranizmu, prawda?
Uderza w twarz w to “Laska 
jedynie”. No, I co zrobic z 
Jakubem? Nazwijmy go 
“slomianym apostolem”- I on 
wogole nie powiniem byc w 
Biblii. Totalnie nie zgadzam sie 



z tym I my zrobilismy 
nauczanie “Jakub 
Sprawiedliwy”. I jest napisane 
wlasnie tu, ze osadzony 
bedziesz na podstawie 
uczynkow zapisanych w 
ksiegach.

” I werset 13: “I wydało morze 
umarłych, którzy w nim się 
znajdowali, również śmierć i 
piekło wydały umarłych, 
którzy w nich się znajdowali, i 
byli osądzeni, każdy według 
uczynków swoich. I śmierć, i 
piekło zostały wrzucone do 
jeziora ognistego; owo jezioro 
ogniste, to druga śmierć. I 



jeżeli ktoś nie był zapisany w 
księdze żywota, został 
wrzucony do jeziora ognistego.”

Zauwazcie teraz: morze wydalo
umarlych – popatrzcie na tekst 
– I pieklo I smierc wydaly 
umarlych – mamy to w tekscie 
– I jesli pojdziesz do wersetu 
15 – werset 15 zatem, przez 
dedukcje, mowi nam, ze tam 
byli tacy, ktorzy byli w smierci I
w piekle - ktorzy sa zapisani 
w ksiedze zycia. Tam sa tacy, 
ktorzy znalezli sie w piekle I 
byli zapisani w ksiedze zycia. 
Poniewaz dla was, kiedy ja 
mowie slowo “pieklo” ty jestes 



jak: “oo, oni poszli do piekla!!” 
Co to jest pieklo? To jest grob 
– szeol – smierc. 

Ale dla was (niekoniecznie dla 
was, ale w tradycyjnym 
swiecie religijnym) pieklo to 
plonacy ogien, no wiecie. I 
czasem mowie w domu, ze cos 
sie dzieje jak w piekle, a moja 
zona na to: Oj, nie mozesz tak 
mowic. Dlaczego, przeciez to 
tylko smieci palone na 
zewnatrz Jerusalem. To nie 
jest zadne zle slowo, ja 
oczywisce sie troche 
wyglupiam, ale nie – 
popatrzcie, co mowi ten tekst. 



Werset 15 – poprzez dedukcje 
mowi nam, ze tam sa tacy, 
ktorzy byli w smierci I w piekle,
ktorzy znalezli sie zapisani w 
ksiedze zycia. To sa wierzacy, 
ktorzy nie byli w milenium!!! 

Wylaczenie z milenium!!! 
Krolestwo Niebios – nie bylo 
ich tam. 

Ale – co oni mieli? 

Oni mieli wiare zbawiajaca do
wiecznosci!!! Bo jestes 
zbawiony z wiary jedynie!!! Nie 
z uczynkow!!! Jestes zbawiony
z wiary jedynie!!! 



Wewnetrzne nawrocenie oraz
akceptacja Najwyzszego 
Kaplana Melchizedekowego 
zbawia cie do wiecznosci. 

Ale to wiara I uczynki – praca 
nad wiara – daje ci wlaczenie 
do milenium. 

Specjalny prezent dla tych, 
ktorzy zostali zapisani w 
specjalnej ksiedze. 

Musicie patrzec na tekst 
(dziekuje, pomagacie mi, 
podoba mi sie to) – czytanie z 
dedukcyjnym rozumowaniem, 
tak? 



Zatem ci wierzacy, ktorzy nie 
byli w milenium (Krolestwie 
Niebios) maja wiare 
zbawiajaca ich do wiecznosci,
ale nie maja uczynkow 
krolestwa, dlatego Mateusza 
5 mowi, ze oni byli 
najmniejszymi, tak? Nie, bo ich 
nawet nie ma w krolestwie!!! 

Zatem musisz patrzec na tych 
zakwalifikowanych I 
zdyskwalifikowanych w 
Pismie. 

Poniewaz oni nie mieli 
uczynkow krolestwa - nie 
mieli uczynkow wiary 
Melchizedekowej Ksiegi 



Przymierza. I to wykluczylo ich
z milenium, przez co spedza te
porcje czasu tam (o, to jest 
straszne), tam, gdzie 
przeznaczeni sa niewierzacy. 
Oni spedza te porcje czasu, w 
millennium, przeznaczeni tam 
– podczas, gdy my bedziemy 
w milenium – wedle woli 
YHWH – 

poniewaz nie wiesz, czy to 
osiagnales, az do czasu, az 
osiagniesz – Pawel 
powiedzial: Ja musze 
sprawowac moje zbawienie z 
bojaznia I ze drzeniem. Czy on
mowil tu o wiecznosci? Nie, nie



o tym. On mowil tu o 
wlaczeniu do specjalnego 
miejsca, zwanego 
tysiacletnim panowaniem na 
ziemi. I to jest wiara I uczynki.

Ale laska jedynie, wiara 
jedynie zapewnia ci 
wiecznosc. Ale bedziesz 
siedzial na zewnatrz w 
milenium I spedzisz ten czas 
tam, gdzie niewierzacy. 

A gdzie ida niewierzacy? 
Pieklo - szeol – grob. 

Ja nie mowie o plonacym 
ogniu, to dopiero nadejdzie, 
podczas Sadu Wielkiego 
Tronu Mesjasza. I kiedy ja 



mowie pieklo, to od razu 
myslicie: ogien, ale ja lubie 
uzywac to slowo, bo wzbudza 
reakcje, ale to jest normalne 
slowo – szeol, grob. I mozesz 
naprawde przerazic ludzi, 
kiedy jako wierzacy 
rozmawiamy: “Gdzie jest 
babcia? – o, ona jest w piekle. 
Nie, ona byla nowonarodzona. 
Tak, ale ona jest wciaz w 
piekle…. nie, ona jest w 
grobie😊”. Ok? Po prostu 
wywoluje reakcje posrod 
was😊, bo lubie widziec 
reakcje I powodowac, aby 
ludzie mysleli. Bo my mamy ta 



automatyczna reakcje: pieklo! 
– aa!! Ale jesli patrzysz do 
Biblii, to nie jest to zla rzecz, to
po prostu grob – szeol. I w 
koncu tam bedzie plonace 
ogniem jezioro, ale to co 
innego, niz to, o czym mowie 
teraz. 

Yahusha powiedzial do nas, ze 
wierzacy, ktorzy maja wiare 
tylko, beda mieli porcje 
przeznaczona z 
niewierzacymi. 

Oni nie beda w milenium. Oni 
beda w grobie I beda mieli te 
sama porcje - przeznaczona 
dla niewierzacych. 



A ci, bedacy wciaz przy zyciu 
w czasie, kiedy wchodzimy do 
milenium, oni takze beda mieli
porcje przeznaczona dla 
niewierzacych – 

I gdzie beda ci zyjacy 
niewierzacy? Oraz zyjacy 
“laska jedynie” wierzacy? 
Gdzie oni beda? Gdzie? Na 
zewnatrz bram – z 
przeznaczona porcja z 
Tajemniczym Babilonem w 
narodach. I jesli oni odmowia 
przychodzenia na swieta, nie 
beda mieli wody I my zeslemy 
jakies plagi na nich. Prawda? 



Bo oni beda czescia tego, co 
otrzymuja teraz. 

DNA ciala jest tak 
korumpowane teraz, do 
takiego poziomu, ze staje sie 
ono jak ziemia hodowlana 
pod przyszle plagi. 

Dlaczego oni forsuja te 
szczepienia I przynosza na 
ludzi? Aby zdestabilizowac I 
zlamac strukture DNA, aby 
cialo bylo gotowe przyjac te 
wszystkie atmosferyczne plagi,
ktore oni przyniosa, przez 
rozne projekty badawcze I 
rozne technologie I 
spryskiwania chemiczne. 



Ale w ludziach, ktorzy teraz 
poprzez modlitwe, uswiecanie
I przylgniecie do YHWH – to 
moze zmienic strukture DNA -
zbawienie przez Yahushe 
moze wlasciwie zmienic twoj 
kod DNA. Naprawde, 
naprawde. 

I kontunuujmy – musimy skupic
sie na tym, co Pismo mowi, a 
nie spekulowac o tym, czego 
nie mowi. Zatem, kluczem do 
shavuot I do krolestwa jest 
cierpliwosc swietych, ktorzy 
rozumieja Przykazania Ksiegi 
Przymierza I jak odnosza sie 
do kaplanstwa. Ci, ktorzy 



zachowuja Przykazania 
YHWH oraz wiare 
Najwyzszego Kaplana 
Melchizedeka. 

Wiara w akcji. Popatrzmy na 2
Koryntian 3:1: “Czy znowu 
zaczynamy polecać samych 
siebie? Alboż to potrzebujemy, 
jak niektórzy, listów 
polecających do was albo od 
was? Wy jesteście listem 
naszym, napisanym w sercach 
naszych, znanym i czytanym 
przez wszystkich ludzi; 
Wiadomo przecież, że jesteście 
listem Chrystusowym 
sporządzonym przez nasze 



usługiwanie, napisanym nie 
atramentem, ale Duchem Boga 
żywego, nie na tablicach 
kamiennych, lecz na tablicach 
serc ludzkich.” 

Shavuot rozpoczecia a teraz 
shavuot odseparowywania. I 
nie napisanym na tablicach 
kamiennych, czy atramentem, 
ale na tablicach serc ludzkich 
– wiara I uczynki razem. 

Widzicie, Ksiega Przymierza, 
ktora zostala nadana 
podczas shavuot – na zywych 
kamieniach – to jest to, czym 
ona jest dzisiaj. Wy jestescie – 
jak Piotr powiedzial – zywe 



kamienie – czyli znacznie lepsi 
– dlatego Ksiega Przymierza 
moze byc teraz napisana na 
waszych sercach, nie na 
tablicach kamiennych. I to jest
dokladnie o czym prorok 
Jeremiasz mowil w 
Jeremiasza 31:31. I autor Listu
do Hebrajczykow pisal I mowil 
o tym, w Hebrajczykow 8:5. 

Teleskopiczne obrazy – co 
bylo - to bedzie - co jest 
mniejsze - I co jest wieksze. 

I shavuot dotyczy wzrastania 
– od Ksiegi Przymierza jako 
poczatek – wyryty na 
kamieniach – do ciebie teraz –



zywego kamienia I do tego, 
gdzie ma byc wyryte. 

Bo w tym wszystkim chodzi o 
wejscie do milenijnego 
krolestwa. To jest jak Pawel 
prezentuje owoce Yahushy, 
swoje apostolstwo jako 
wypelnienie proroctwa o 
shavuot. On nawet mowi o tym
w Rzymian 11, piszac o ofiarze 
jako darze, prawda? Jak to ta 
ofiara uswiecala calosc. Pawel 
wiedzial, ze byl ten caly 
proces przechodzenia przez 
shavuot, ktory mial miejsce w 
zyciu wierzacych. 



A wiec teraz - Ksiega 
Przymierza: nie tylko 
lokalizacja tablic – kamienie 
przeciwko sercu – ale tez 
rece, ktore wyciosaly tablice –
poniewaz Mojzesza rece 
wyciosaly je.  A teraz widzimy
wypelnienie - kiedy przebite 
rece Yahushy ciosaja to 
Przymierze – i to zmienia 
rownanie i odwroca 
przeklenstwa z Ksiegi Prawa. 

Tak, to jest nowa 
administracja. Popatrzcie na 2 
Koryntian 3:4, 2 Koryntian 
3:4. 



(ladne to, prawda? przypomina
mi dom babci, bo ona miala 
takie cos, w latach 70-ych, 
pamietacie, byly takie w brazie 
I pomaranczowe, kazda 
kuchnia byla pomaranczowa I 
brazowa, I awokado lazienki, ... 
jestem pewny, ze pogrywalem 
z zapalkami przy tym, powazna
pirotechnika…). 

“A taka ufnosc mamy przez 
Yahushe ku YHWH, nie 
jakobysmy byli zdolni (patrzymy
na 2 Koryntian 3:4), Nie 
jakobyśmy byli zdolni pomyśleć 
coś sami z siebie i tylko z siebie, 
lecz zdolność nasza jest z 



YHWH, Który też uzdolnił nas, 
abyśmy byli sługami Nowego 
Przymierza, nie litery, lecz 
ducha, bo litera zabija, duch zaś
ożywia.” Jak wiec Ksiega 
Przymierza, nawet w calej 
swojej chwale w shavuot, jak 
moze zabijac? 

Poniewaz przez to przez kogo 
byla napisana I przez czyje rece
byla napisana. I dlatego teraz 
poprzez nowego mediatora I 
nowa admninistracje w 
Yahushy, ty mozesz osiagnac 
wszystko to, co YHWH 
ofiarowal pod gora Synaj – 



“jesli dzis uslyszysz I 
usluchasz Jego glos”. 

I my mamy wspolne 
swiadectwo. 

Jesli ja bym zobaczyl dzisiaj 
samego siebie 15, 20 lat temu 
– patrzacego na siebie dzis – ja 
bym wolal: “Wezcie tego 
faceta, to jest heretyk, to nie 
sa doktryny kosciola Calvary 
Chapel. Prawda? To jest 
skandal!!!” 

Ale teraz, patrzcie!!! – 
poniewaz my bylismy 
przesuwani wzdluz naszej 
wiary, poniewaz co? Poniewaz 
my rozumiemy nowa 



administracje I nowego 
mediatora, 

I z ta prosta wiara nowego 
narodzenia przychodzi 
odpowiedzialnosc naszego 
postepowania. Nie, ze to nas 
zbawia, ale to daje ci 
specjalne blogoslawienstwo. 

Czy YHWH kocha nagradzac 
swoje dzieci? Tak – jesli mnie 
kochasz, zachowuj moje 
Przykazania. To nie mowi: jesli
mnie kochasz, to bedziesz mial 
miejsce w wiecznosci, 
poniewaz to jest 
zabezpieczone przez wiare - 
wiare jedynie. Ale praca I 



zmaganie sie z trudnosciami 
to jest to, co daje ci 
blogoslawienstwo. A to 
blogoslawienstwo to 
milenijne krolestwo tu, na 
ziemi. 

Zatem, te litery na 
wyciosanych tablicach 
doprowadzily do buntu I 
smierci 3000-cy, ale Duch – 2 
Koryntian 3:6 – ozywia I 
wiedzie do czego? 3000 
przychodzacych do wiary. To 
odwocenie przeklenstwa. 
“Lecz jeśli posługiwanie śmierci,
wyryte literami na kamieniach, 
było pełne chwały, tak że 



synowie Izraela nie mogli 
wpatrywać się w oblicze 
Mojżesza z powodu chwały jego
oblicza, która miała 
przeminąć;”. 

Zatem Ksiega Prawa byla 
administrowana przez sluzbe 
smierci, I byla “wyryta literami 
na kamieniach”. Jakich 
kamieniach? I widzicie, ludzie 
naturalnie, z automatyczna 
reakcja mowia: “o, 10 
Przykazan”. Ale nie, to nie o 
tym jest mowa. Tu jest mowa 
o tych kamieniach z Ksiegi 
Powtorzonego Prawa 27. I 
Ksiega Powtorzonego Prawa 



27 prowadzi cie nastepnie do 
proroctwa, ktore Ezechiel pisal
w Ezechielu 20 – szczegolnie 
werset 25. Ale widzicie, wiele 
ludzi wybiega do przodu I 
naturalna mysl jest: kamienie 
czyli 10 Przykazan. Ale to nie 
byly jedyne kamienie, na 
ktorych bylo wyryte. Ksiega 
Powtorzonego Prawa 27 I 
Ezechiel 20:25 to jest to, o 
czym tutaj mowimy. To bylo 
wciaz chwalebne, co nie? 
Poniewaz oszczedzilo zycia. 
Czy Ksiega Prawa miala 
chwale? Tak, oszczedzila 
zycia, bo YHWH wytepilby ich 



wszystkich, gdyby nie Ksiega 
Prawa. 

Ksiega Prawa jest ciagle 
natchnionym Slowem YHWH. I
ma chwale!!! Jako, ze 
zaoszczedzila zycia. Ale 
synowie Izraela nie mogli 
patrzec na twarz Mojzesza po 
grzechu zlotego cielca, nawet z
wpajaniem Ksiegi Prawa I 
wycieciem drugich tablic. 
Patrzcie co werset 8 mowi: “To
o ileż bardziej pełne chwały nie 
miałoby być posługiwanie 
Ducha? Jeśli bowiem 
posługiwanie potępienia było 
pełne chwały, o ileż bardziej 



obfituje w chwałę 
posługiwanie 
sprawiedliwości. To bowiem, 
co miało chwałę, nie miało 
chwały w porównaniu z tą 
przewyższającą chwałą.”

A wiec shavuot – ten czas, 
ktory spedzamy razem, 
shavuot w Yahushy, jako Jego
Kaplanstwo, jest duzo 
bardziej pelen chwaly. Duzo 
bardziej pelen chwaly. To jest 
kulminacja wszystkich rzeczy,
nieprawdaz? To naprawde jest 
kulminacja wszystkich rzeczy. 

Werset 11 mowi to: “Jeśli zaś 
to, co przemija, było pełne 



chwały (Ksiega Prawa byla 
pelna chwaly, bo oszczedzila 
zycia calego narodu Izraela), 
tym bardziej pełne chwały jest 
to, co trwa (Ksiega Przymierza 
jest pelna chwaly). Mając więc 
taką nadzieję, z całą 
otwartością mówimy.” 

Widzicie zatem, ze Ksiega 
Prawa, ktora zostala 
usunieta, byla pelna chwaly – 
o ile bardziej Ksiega 
Przymierza, ktora trwa, 
bedzie miala chwale. To jest 
dosc jasna mowa – co wy na to?
Wydaje mi sie, ze to jest dosc 
jasno powiedziane. 



Werset 13: “A nie jak Mojżesz, 
który kładł sobie na twarz 
zasłonę, aby synowie Izraela nie
wpatrywali się w koniec tego, 
co miało przeminąć.” 

I my mowilismy o tym przez 
ostatnie kilka tygodni w 
roznych nauczaniach, ze ta 
automatyczna reakcja na slowo
“przeminac” znaczy 
przeminac…Popatrzmy, co 
Biblia mowi o “przeminac”. Bo 
jest latwo robic wyrzuty 
ludziom: “O, ty mowisz, ze 
Slowo YHWH przeminelo”. 
Niech niebo broni!!! 



Sprobujmy zrozumiec, co 
znaczy “przeminelo”. My 
dotknelismy tego w wielu 
nauczaniach w przeszlosci, 
wiec nie bedziemy tam szli 
dzisiaj, ale to prowadzi do – 
werset 14; “Lecz ich umysły 
zostały zaślepione; aż do dziś 
bowiem przy czytaniu Starego 
Testamentu ta sama zasłona 
pozostaje nieodsłonięta...”  

Nawet do dnia dzisiejszego, 
nawet dzis, wielu w 
mesjanskich ruchach, 
hebrajskich korzeniach dzis 
celebruje shavuot, ale jak oni 
celebruja shavuot? Ja 



celebrowalem shavuot ponad 
10 lat, moze nawet 15 lat 
teraz, ale dopiero, jak 
wszedlem w pelnie 
zrozumienie Melchizedeka, ta
zaslona zostala usunieta, bo 
sposob w jaki obchodzielm 
shavuot przedtem, byl w pelni 
rabiniczny. W pelni rabiniczny
– biorac wszystkie instrukcje I
objasnienia z roznych 
zydowskich synagog szatana. 

Czy to jest pelne chwaly? Nie. 
Ale chwala jest zrozumienie 
tego I przeniesienie do 
przodu, jak Pawel mowi do 
Koryntian tutaj I teraz widzimy:



“aż do dziś bowiem”- I byl czas, 
w ruchach korzeni hebrajskich i
mesjanistycznych, kiedy ja 
swietowalem shavuot, ale 
ciagle mialem zaslone na mojej
twarzy podczas czytania 
Starego Testamentu – ktora to 
zaslona jest usuwana w 
Mesjaszu. 

I nie znaczy to, ze prawo – 
cale prawo jest usuwane w 
Mesjaszu – ale ta specyficzna 
czesc, ktora zostala dodana, 
poniewaz oni nie mogli 
zachowac tego, co bylo im 
dane podczas shavuot. 



A teraz powracamy do shavuot
I do rzeczywistosci Ksiegi 
Przymierza – z zaslona 
usunieta. Zatem Izrael byl 
zaslepiony, Izrael byl 
zaslepiony – czego 
rezultatem koncowym byla 
Ksiega Prawa oraz 
odkupienie Yahushy. 

I dzisiaj tak samo ludzie sa 
zaslepieni podczas czytania 
Starego Testamentu - w 
relacji do tego, co bylo 
usuniete, a co zostalo 
odrestaurowane. 

I po jednej stronie drogi mamy
tradycyjne chrzescijanstwo, 



ktore mowi, ze cale prawo 
zostalo usuniete I teraz mamy 
Nowy Testament w to miejsce. 

A po drugiej stronie mamy 
tradycyjne zrozumienie 
hebrajskich korzeni I 
mesjanistycznych grup 
mowiacych: nie, cale prawo 
jest odrestaurowane – nie ma 
rozdzialu – bedziemy 
wypelniac cale (ale wlasciwe 
nie czynia tak) i Nowy 
Testament tez obowiazuje. 

Ale ta srodkowa droga to 
prawdziwe zrozumienie, co 
jest Przymierzem, a co     nie,   I 
pelnia Nowego Testamentu w 



jego rzeczywistosci - I o to 
chodzi w shavuot, aby byc 
przeniesionym w Yahushy. 
Zatem, wiele ludzi jest wciaz 
zaslepionych w czytaniu 
Nowego Testamentu oraz 
czytaniu Starego Testamentu –
w odniesieniu do tego, co 
zostalo usuniete, a co zostalo 
odrestaurowane. 

Ta slepota, ta slepota, ta 
slepota jest tym, co 
dyskwalifikuje ich z milenium.
Obie strony drogi. To jest 
slepota w odniesieniu do tego, 
o czym Pawel mowi – to 
dyskwalifikuje cie z milenium. 



Z obydwu stron drogi. 
Poniewaz, jesli jestes “laska 
jedynie, laska jedynie, laska 
jedynie I prawo w calosci 
zostalo usuniete” – to czy ty 
masz wiare I uczynki? Nie. 

A po drugiej stronie drogi – 
nie ma zrozumienia i zaslona 
ciagle pozostaje – jestes 
ciagle pod przeklenstwami 
(liczba mnoga) Ksiegi Prawa –
I to jest twoja 
dyskwalifikacja. 

I tylko w Melchizedekowym 
dziele Yahushy mamy 
blogoslawienstwa I te ciezary
sa usuniete – I wiara I uczynki



w akcji kwalifikuja cie do 
milenium. 

I to jest, co widzimy w 
Objawieniu: ci, ktorzy 
zachowuja swiadectwo 
Yahushy oraz Jego 
Przykazania – Oblubienica – 
ta kosc wyciagnieta z calej 
masy ciala. A ta cala masa 
ciala lezy spiaca w grobie 
podczas milenium, kiedy ta 
kosc – hava – jest wzbudzona 
przez kwalifikacje do 
milenium. Czy to ma sens? 

Werset 15:” I aż do dziś, gdy 
Mojżesz jest czytany, zasłona 
leży na ich sercu. Gdy jednak 



nawrócą się do Mistrza, 
zasłona zostanie zdjęta. Mistrz 
zaś jest tym Duchem, a gdzie 
jest Duch Mistrza, tam i 
wolność.”-

 wolnosc, aby chodzic w Jego 
Przykazaniach, bez ciezaru 
rabinow I bez poganskiego 
bezprawia tajemniczego 
Babilonu. To naprawde jest 
waska droga. 

Mamy zatem dwa obozy z tym 
samym wynikiem. 

Mozesz usunac cale prawo – 
jeden oboz, 



albo niepodzielona tora – 
mesjanistcznych grup – drugi 
oboz. 

Mozesz nawet obchodzic 
swieta YHWH, ale jesli ta 
zaslona pozostaje na twoim 
sercu, bo nie zwrociles sie w 
pelni do Melchizedeka 
Najwyzszego Kaplana 
Yahushy, wtedy Duch Swiety, 
ktory przyspiesza – 
sluchajcie: przyspiesza 
podczas shavuot – nie objawi 
ci wolnosci tory, ktora jest 
wypelnienie Ksiegi 
Przymierza. Ugrzezniesz albo 
w bezprawiu, albo w literze 



tory, I nie bedziesz miec 
panowania w milenium. 

Werset 18: “Lecz my wszyscy, 
którzy z odsłoniętą twarzą 
patrzymy na chwałę Mistrza, 
jakby w zwierciadle, zostajemy 
przemienieni (to jest 
transfiguracja) - przemienieni w
ten sam obraz, z chwały w 
chwałę, za sprawą Ducha 
Mistrza.” 

Zatem transformacja z chwaly 
w chwale, transformacja sluzby
czy administracji tory. W 
rzeczywistosci, tak, mamy 
Ksiege Prawa, jak kanapke – 
pomiedzy dwoma, prawda? 



Mamy Ksiege Przymierza, 

potem bylo zlamanie zlotym 
cielcem I Ksiega Prawa – jak 
kanapka – pomiedzy dwoma 

I teraz przychodzimy do 
shavuot swietowania. 

3 tysiace bylo zabitych i 3 
tysiace dolaczylo do 
wierzacych – I pomiedzy tymi 
dwoma mamy Ksiege Prawa 
jak kanapke. I ta Ksiega Prawa 
byla jak kanapka pomiedzy 
dwoma perfekcyjnymi 
administracjami – dwoma 
perfekcyjnymi administracjami 
tory. A te dwie administracje 



tory, ktore byly perfekcyjne – 
kiedy one byly wypelnione? 

Podczas Paschy, prawda? Czy 
synowie Izraela przyszliby do 
shavuot gdyby nie przyszli 
najpierw do Paschy? Nie. A 
czy my moglibysmy dojsc tu, 
gdzie jestesmy, gdybysmy nie 
przyszli pod drzewo Yahushy 
– Pasche? 

Zatem Pascha jest tym, co 
przyprowadza cie do pelnej 
wiary i potem – dynamiki 
wiary. 

Zatem, ja musze byc ostrozny, 
aby nie byc zle zrozumianym, 
szczegolnie, kiedy 



rozmawiamy o wierze I 
uczynkach. Poniewaz ostatnia 
rzecza jest, aby ktokolwiek zle 
zrozumial, ze jestes zbawiony 
do wiecznosci poprzez wiare I 
uczynki. Nie, nie jestes. Wiara 
jedynie, wiara jedynie!! Ten 
lotr na drzewie – on nie 
uczynil zadnych uczynkow – 
raczej zle uczynki – ale przez 
wiare jedynie idzie do 
wiecznosci. Dlatego, ze 
umierajacy czlowiek, ktory 
naprawde doswiadczyl 
nawrocenia – jest bezpieczny. 
Wiara jedynie daje ci 
zbawienie do wiecznosci. 



Ale wiara I uczynki to jest 
szczegolne blogoslawienstwo, 
czyli wlaczenie do milenium. 

Wiara jedynie – to wlaczenie 
do wiecznosci, ale wiara 
jedynie nie kwalifikuje cie do 
wlaczenia w milenium. 

I to musi byc powiedziane, ale 
musimy byc bardzo ostrozni, 
kiedy o tym mowimy, bo wiele 
ludzi wypacza prawdziwa 
Ewangelie. 

I to naprawde oczyszcza 
kalwinizm I arminianizm, 
prawda? 



I znowu – to jest to piekno 
Ksiegi Przymierza – to 
naprawde jest waska droga 
zrozumienia, ktora oczyszcza 
wiele klotni na tych szerokich 
drogach – po lewej I po 
prawej stronie. 

Tak, mozemy mowic o 
tradycyjnym chrzescijanstwie I 
zniesieniu calego prawa. I 
mozemy mowic o grupach 
korzeni hebrajskich I 
mesjanistycznych, gdzie cale 
prawo jest przyniesione z 
powrotem. Albo mozemy 
mowic o kalwinizmie I 
armenianizmie – ale Ksiega 



Przymierza jest odpowiedzia 
na te wszystkie problemy, 
ktore teologowie maja przez 
stulecia. I to naprawde jest 
przygwozdzone podczas 
shavuot. 

I to jest to, do czego odnosi sie
Pawel. Dlatego tak lubie 
Galacjan I pisma Pawla. Ja 
mysle, ze on byl wspanialy, 
dlatego, pewnie, jest tak 
czesto atakowany. Z powodu 
niezrozumienia - od tych, z obu
stron drogi, prawda? 

W tamtych czasach, kiedy 
bylem w Calvary Chapel to 
bylo: Pawel, Pawel, Pawel…, 



ale to Yahusha jest tym, ktory 
zbawia… Dlaczego my ciagle o 
tym Pawle? Ok, ok, starczy juz 
Pawla…

A po drugiej stronie drogi – o, 
nie jestem pewny tego Pawla, 
cos nie tak z nim…Nie, nie!! 

Potrzebny balans tutaj!! I tam 
byly pewne denominacje, kiedy
bylismy w tradycyjnym 
chrzescijanstwie, gdzie Pawel 
byl jak taki wielki kij, z ktorym 
szlo sie wkolo – niektore 
twarde koscioly, do ktorych 
chodzilismy – wiecie, oni 
uzywali Pawla jako kij na tych z 
“laska jedynie”. My chodzilismy



do tych kosciolow I bylismy 
czescia obozu tych twardych…
my probowalismy. Zawsze 
zapisywalismy sie na te 
dodatkowe spotkania I 
bralismy Pawla jako kij na tych 
liberalnych, co probowali 
przemycac swoje…

 Werset 18: “Lecz my wszyscy, 
którzy z odsłoniętą twarzą 
patrzymy na chwałę Mistrza, 
jakby w zwierciadle, zostajemy 
przemienieni w ten sam obraz, z
chwały w chwałę, za sprawą 
Ducha Mistrza.” 

Zatem widzimy tu to piekne, 
piekne wypelnienie. Zatem, jak



mowilem – mamy te Ksiege 
Prawa jak kanapke I to byla 
kanapka, prawda? 

Kanapka, pod ktora Izrael byl 
umieszczony przez prawie 
1500 lat, az Prawdziwy Chleb 
- Prawdziwy Chleb pojawil sie
podczas Paschy I pokierowal 
Izrael przez pierwsze 40 dni 
podrozy do shavuot. Zatem, 
jest czas, aby zmienic kanapki, 
tak? (Dlatego przynieslismy 
chleb😊.) Pokierowal nas, 
abysmy polegali na Duchu 
Swietym, aby powrocic do 
prawidlowego statusu 
shavuot. 



Dlatego chleb jest wliczony w 
ofierze kolysania. To 
naprawde jest wymiana 
kanapek. I ja wiem, ze to moze 
brzmi glupio, ale Ksiega 
Prawa byla jak kanapka, 
pomiedzy prawdziwym 
rzeczywistym chlebem. 

I jedna czesc chleba zawiodla, 
z powodu administracji tego, 
na czym to bylo wyryte. 

Ale nowa czesc - nowy chleb 
jest administrowany I jest pod 
administracja Yahushy I jest 
wyryty na tablicach twego 
serca – dlatego, bo to jest 
Chleb z Nieba – na ktorym 



mozesz nalezycie oprzec swoje
chodzenie w wierze.

Nasze dobre uczynki moga byc 
znalezione jedynie – to jest 
kwalifikacja – sluchajcie – 
nasze dobre uczynki moga 
jedynie byc – jedynie byc – 
znalezione – jedynie – pod 
przykryciem Yahushy – 
Naszego Najwyzszego 
Kaplana. 

Jesli zejdziesz na bok od 
Yahushy I probujesz czynic 
dobre uczynki – one beda jak 
brudny – jak brudny dywan. 
Tylko pod Jego administracja, 
pod Nim - rozpoznajac Jego 



jako twojego Mesjasza, 
twojego Zbawiciela - tylko pod 
Jego przykryciem bedziesz 
mogl chodzic produkujac 
dobre uczynki. I dlatego wielu, 
ktorzy ida do “uczynki, 
uczynki”- oni pomijaja fakt, ze 
tylko pod Jego Odkupieniem 
mozemy wejsc w uczynki. Czy 
to ma sens? On jest 
Wszystkim we Wszystkim. 

Jesli mamy uczynki z Ksiegi 
Prawa, czyli uczynki Prawa, bez
Przymierza, to prowadzi do 
tego samego miejsca – 
Rzymian 9:32 – co nam to 
mowi, ze gdzie to prowadzi? 



Smierc. Uczynki Ksiegi Prawa. I 
to jest problem. Bo jesli 
zaczniesz robic te wszystkie 
“tora, tora, tora” uczynki z 
Ksiegi Prawa – to czy one sa 
pod przykryciem Yahushy? 

Nie!!! Zatem, gdzie one cie 
prowadza? Smierc. I to wlasnie 
mowi Pawel. Jesli chcesz 
czynic jakies tora uczynki, 
upewnij sie, ze one sa pod 
administracja Yahushy, zeby 
sie liczyly do milenijnego 
krolestwa, bo w przeciwnym 
wypadku to beda martwe 
uczynki, prowadzace do 
smierci – Rzymian 9:32. 



Wszystkie te wersety z 
Nowego Testamentu, ktore 
zaprzataly ludzkie umysly 
przez stulecia – one staja sie 
przejrzyste, kiedy rozumiesz 
administracje zycia I 
administracje smierci. 
Administracja smierci albo 
administracja Ducha.

Zatem, dobre uczynki to 
zawsze uczynki Przymierza, I 
tylko one sa dobre, bo sa 
pokryte Przymierzem, a 
Przymierze to ukonczone 
dzielo Melchizedeka Yahushy.

Efezjan 2:10: “Jesteśmy 
bowiem jego dziełem, 



stworzeni w Mesjaszu Yahushy 
do dobrych uczynków, które 
Bóg wcześniej przygotował, 
abyśmy w nich postępowali.” 

Kolosan 3:23: “A wszystko, co 
czynicie, z serca czyńcie, jak dla 
Mistrza, a nie dla ludzi; 
Wiedząc, że od Mistrza 
otrzymacie dziedzictwo jako 
zapłatę, gdyż służycie 
Zbawicielowi Yahushy. A ten, 
kto wyrządza krzywdę, otrzyma
zapłatę za krzywdę, a u YHWH 
nie ma względu na osobę.” 

Mateusza 19:12 – mowimy o 
milenijnym wlaczeniu I 
mowimy o milenijnym 



wylaczeniu – jestes wlaczony 
do milenium przez wiare I 
uczynki. 

Nawet nowonarodzony 
wierzacy - ten “wiara jedynie, 
wiara jedynie”- bedzie 
wykluczony z milenium I 
bedzie mial swoja porcje 
przeznaczona posrod 
niewierzacych. Oni, albo umra 
naturalna smiercia tam, wsrod 
narodow – z porcja 
przeznaczona dla 
niewierzacych, albo oni umra I 
potem spedza milenium w 
grobie – szeolu. 



I czy to takze bedzie miejsce 
wyznaczone razem z 
niewierzacymi? 

Poniewaz niewierzacy I 
wierzacy ida do tego samego 
miejsca, az do ostatniego 
zmartwychwstania – 
zmartwychwstania 
sprawiedliwych I 
niesprawiedliwych. 

Mateusza 19:12 wyklaruje to 
dla nas wszystkich, mam 
nadzieje: “Są bowiem 
eunuchowie, którzy tacy wyszli 
z łona matki; są też 
eunuchowie, których ludzie 
takimi uczynili; są również 



eunuchowie, którzy się sami 
takimi uczynili dla królestwa 
niebieskiego. Kto może pojąć, 
niech pojmuje.” – znaczy to, ze 
byli niektorzy, majacy uczynki 
polaczone z wiara – ktorzy 
dokonali tak radykalnego 
czynu, bo oni chcieli 
zabezpieczyc swoja cielesnosc, 
aby nie zejsc z drogi.     Wiara I 
uczynki – w radykalnej akcji. 

Galacjan 5:19:” A znane są 
uczynki ciała, którymi są: 
cudzołóstwo, nierząd, 
nieczystość, rozpusta; 
Bałwochwalstwo, czary, 
nienawiść, niezgoda, zawiść, 



gniew, spory, kłótnie, herezje; 
Zazdrość, zabójstwa, pijaństwo,
hulanki…”

–teraz – my mozemy isc przez 
te liste - i wierzacy, ktory jest 
bezpieczny w Mesjaszu, 
moze sie potknac, w jednym
lub w paru z tych grzechow 
– I poczuc sie winnym i 
zalowac. 

–Ale jesli to jest czescia 
twego zycia, I robisz ktores 
z tych rzeczy regularnie 
albo prawie regularnie – to 
ty nie jestes nawrocony. 



–Nie mozesz byc nawrocony. 

To nie znaczy, ze nie mozesz 
miec udzialu w jakichs z tych 
rzeczy, I to moze byc cos, co 
zdewastuje cie I wyznasz swe 
grzechy do braci I bedziesz 
zalowal I bedzieszz odnowiony.

- Ale jesli to jest cos, co jest 
czescia twego zycia, nawet w 
ciemnych, sekretnych 
miejscach, ja bym byl 
powaznie zaniepokojony, czy 
ty znasz Yahushe. 

Zatem, to jest sprawdzian dla
nas wszystkich. 



Ci, ktorzy praktykuja takie 
rzeczy: “Zazdrość, zabójstwa, 
pijaństwo, hulanki i tym 
podobne; o nich wam mówię, 
jak już przedtem 
powiedziałem, że ci, którzy 
takie rzeczy czynią, królestwa 
Bożego (milenium) nie 
odziedziczą.”- Krolestwa 
YHWH. 

50 do 60 razy Krolestwo 
Niebios jest wspomniane w 
Mateuszu – zatem jest dosyc 
wazne, prawda? 50 do 60 razy. 
Przejdzmy do Lukasza 12, 
razem, bo to jest dosyc wazne -
o milenijnym wlaczeniu I 



milenijnym wylaczeniu. Idzmy 
do 

Lukasza 12:42: “A Yahusha 
odpowiedział: Któż więc jest 
tym szafarzem wiernym i 
roztropnym, którego Mistrz 
ustanowi ponad swoim 
domostwem” – wiec to slowo 
na “szafarz” jest “sluzacy” 
albo “sluga”. 

Pytanie, zanim pojdziemy 
dalej: kto jest twoim 
Mistrzem? 

Czy to jest “wiara jedynie” 

czy wiara I uczynki – twoim 
Mistrzem jest Yahusha. 



A wiec wedle tego opisu, ty 
jestes Jego sluga. Czy to 
zdanie zatem bedzie mowilo o 
relacji miedzy 
nowonarodzonym wierzacym i 
Yahusha? Tak – 

Mistrz I sluzacy. 

I czy ci sluzacy sa “wiara 
jedynie”- sluzacymi, 

czy “wiara I uczynki”- 
sluzacymi – 

mowimy o relacji miedzy 
nowonarodzonymi wierzacymi 
I Yahusha – Mistrz I sluzacy. 

I w tej kategorii sluzacych 
mamy “wiara I uczynki” – 



wlaczonych do milenium, I 
“wiara jedynie” – 
wylaczonych z milenium. 

Ale wiara jedynie zabezpiecza 
cie do wiecznosci, ale 
przesiedzisz milenium w 
narodach, I potem – kiedy 
umrzesz naturalna smiercia – 
pojdziesz do grobu – 
gdziekolwiek to bedzie – to jest 
z niewierzacymi. 

Lukasz 12:42: “A Yahusha 
odpowiedział: Któż więc jest 
szafarzem wiernym i 
roztropnym, którego Mistrz 
ustanowi nad swoim 
domostwem, aby we 



właściwym czasie wydawał jej 
wyznaczoną żywność?” 

Wyznaczona zywnosc - to jest
milenium - we wlasciwym 
czasie. 

“Błogosławiony ten sługa, 
którego mistrz, gdy przyjdzie, 
zastanie tak czyniącego. 
Zaprawdę powiadam wam, że 
postawi go nad wszystkimi 
swoimi dobrami.” 

Jak I w niebie tak I na ziemi – 
to jest milenijne panowanie 
nad wszystkim, co YHWH 
posiada. 



“Ale jeśli ten sługa powie w 
swoim sercu: Mój mistrz zwleka 
ze swoim przyjściem (oni tak 
mowia przez tysiace lat, ze ma 
przyjsc…no wiecie...prawda?), i
zacznie bić sługi i służące, jeść, 
pić i upijać się; Przyjdzie mistrz 
tego sługi w dniu, w którym się 
nie spodziewa i o godzinie, 
której nie zna, i odłączy go, i 
wyznaczy mu dział (gdzie?) z 
niewierzącymi.” 

Yahusha wlasnie powiedzial ci, 
ze wierzacy – sluga – ktory 
nie chodzi w swojej wierze z 
uczynkami odbierze porcje z 
niewierzacymi. 



“Ten zaś sługa, który znał wolę 
swego mistrza (Yahusha jest 
jego mistrzem), a nie był 
gotowy i nie postąpił według 
jego woli, otrzyma wielką 
chłostę.” 

Mamy odpowiedzialnosc do 
wiary, ktora glosisz. 

Zatem ty, jesli jestes 
nowonarodzony i mowisz: “Hej,
ja mam laske jedynie I nie 
potrzebuje przestrzegania tych
wszystkich Przykazan, chodze 
do kosciola w niedziele, robie 
pare rzeczy, no wiesz, 
cokolwiek…ja jestem 
bezpieczny w mojej wierze.” 



Swietnie! Oczekuje spedzenia 
wiecznosci z toba, bo ty jestes 
bezpieczny co do wiecznosci, 
ale zdaj sobie sprawe, ze 
bedziesz przeznaczony na 
1000 lat z niewierzacymi I 
otrzymasz wielka chloste. 

Bo jest konsekwencja w 
uzywaniu imienia Yahushy I nie
chodzeniu w tym cennym 
zyciu, jakie On ci daje. To sie 
nazywa odpowiedzialnosc 
wiary I uczynkow. 

A jesli mi nie wierzysz to 
spojrz na wymagania YHWH 
co do prorokow – od 
Abrahama, przez cala droge, 



przez Daniela I Ezechiela. Tam 
jest zawsze 
odpowiedzialnosc wiary I 
uczynkow. 

Zawsze. “...ten otrzyma wielką 
chłostę. Lecz ten, który jej nie 
znał i uczynił coś godnego kary, 
otrzyma małą chłostę.” 
Dlaczego? Bo jest napisane w 
Nowym Testamencie: dla tego,
kto wie, ze to grzech - to jest 
grzech. 

Wiec to tak… moze twoja 
prababcia, moze twoj ojciec, 
dziadek, ktorzy byli powaznie 
goracy dla Pana w pokoleniu, 
ktore przeszlo. Oni mieli 



odpowiedzialnosc za 
objawienia w swoim 
pokoleniu. I jesli mieli ogien 
dla Pana I jesli chodzili, 
posuwali sie I mieli pasje I 
rozwijali sie w krolestwie – I 
oni nie znali objawien tego 
pokolenia – to co? 
Milosierdzie ma 
zastosowanie. Co tu jest 
napisane? Oni otrzymaja mala
chloste. 

Ale osoba, ktora zyje w tym 
pokoleniu, z calym tym 
zrozumieniem, ktore YHWH 
wylal i ta osoba odrzuca: ja 
nie chce tego wiedziec, nie 



chce znac, jestes szczesliwy z 
Bozym Narodzeniem…tak, 
wiem, ale nie chce, ja chce 
kontynuowac…- bedzie duzo 
wiecej surowosci dla tego 
pokolenia, bo w tym 
pokoleniu Duch YHWH 
przenosi Jego ludzi do 
przodu. 

Zatem nie mozesz uzyc 
wymowek przeszlych pokolen 
co do objawien, a przeszle 
pokolenia nie moga uzywac 
wymowek poprzednich 
pokolen co do objawien.             
Bo to sie nazywa co?                     
Wiara w akcji – progresywne 



objawienie. To jest jak 
odpowiedzialnosc 
teleskopowa – I to jest to, 
czym Biblia jest – 
progresywne objawienie. 
Musisz zyc tak, jak to zostalo 
przedlozone dla twojego 
pokolenia.                                    I 
modle sie za moje dzieci I za 
moje wnuki, bo oni beda 
odpowiedzialni za objawienia 
nawet wieksze niz my mamy. 

Ale nasze pokolenie jest 
odpowiedzialne za to. 

Werset 48: “Lecz ten, który jej 
nie znał i uczynił coś godnego 
kary, otrzyma małą chłostę. 



Komu wiele dano, od tego 
wiele się będzie wymagać, a 
komu wiele powierzono, 
więcej będzie się od niego 
żądać. Przyszedłem, aby rzucić 
ogień na ziemię, i czegóż 
pragnę, skoro już zapłonął?”       
Jak czesto slyszeliscie to 
kazanie w niedziele? Nigdy. 

Wiara zbawiajaca cie do 
nieba nie znaczy, ze unikniesz
Sadu Tronu Yahushy. Wiara 
zbawiajaca do nieba nie bedzie
znaczyc, ze uciekniesz przed 
Sadem Tronu Mesjasza. 

Mateusza 18:32: - sela – 
podczas, kiedy tam otwieracie 



– to jest dosc ciezkie, ale takze 
inspirujace. 

Mateusza 18:32: “Wtedy jego 
mistrz wezwał go i powiedział: 
Zły sługo (zatem dwuznacznosc
tutaj to mistrz I sluzacy, a wiec 
mowimy o wierzacych I 
Yahushy), darowałem ci cały 
ten dług, ponieważ mnie 
prosiłeś (wszystkie twoje 
grzechy, wszystko, co zrobiles, 
wszystkie te wstretne rzeczy, 
ktore czyniles, wszystko ci 
wybaczylem, wszystko ci 
wybaczylem – to jest 
powazne). Czyż i ty nie 
powinieneś był zmiłować się 



nad swoim współsługą, jak ja 
zmiłowałem się nad tobą?” 

A ty chodzisz wkolo I mowisz: 
“O, ten brat, o nie, ten brat, ja 
nie wiem, ta siostra, ooo, ja nie 
wiem, ona ma bardzo ciemna 
przeszlosc, wiesz, czym ona sie 
zajmowala? Ona byla tam, on 
byl tym, nie jestem pewny, 
ooo, a co z toba? On 
przebaczyl ci, a ty…To jest 
powazne. Skupmy sie na tym, 
co On przebaczyl mi I wiecie 
co?                            

Ja nie mam miejsca na to, aby
sadzic kazdego z was. 



Dziekuje – badz biskupem nad
swoja wlasna dusza! 

“Wtedy jego mistrz wezwał go i 
powiedział: Zły sługo, 
darowałem ci cały ten dług, 
ponieważ mnie prosiłeś. Czyż i 
ty nie powinieneś był zmiłować 
się nad swoim współsługą, jak 
ja zmiłowałem się nad tobą? I 
jego mistrz, rozgniewany, 
wydał go (gdzie? – wydal go 
dreczycielom) katom, dopóki 
nie odda wszystkiego, co był mu
winien.” - ty bedziesz 
doslownie wyrzucony z 
milenium – bedziesz wyslany 
do narodow, do katow I 



literalnie bedziesz bity I w 
lancuchach, az zaplacisz za 
wszystko. Za to wszystko zlo, 
bo nie chciales ofiarowac 
bratu, co zostalo ofiarowane 
tobie. Bo jestes tak zajety 
ocenianiem swojego brata, 
podczas gdy powinienes 
biskupowac swoja wlasna 
dusze. 

“Czyż i ty nie powinieneś był 
zmiłować się nad swoim 
współsługą, jak ja zmiłowałem 
się nad tobą? I jego mistrz, 
rozgniewany, wydał go katom, 
dopóki nie odda wszystkiego, co
był mu winien. Tak i wam 



uczyni mój Ojciec niebieski, jeśli 
każdy z was nie przebaczy z 
serca swemu bratu jego 
przewinień.” Oj, Matthew, to 
nie jest prawda, mysle, ze to 
nie jest alegoria…- o czym to 
mowi? Tak, YHWH wypelni to. 

I ja mam wielki zal w moim 
zyciu, ze ja nie bylem 
wychowany prawidlowo, ze 
musialem spedzic moja 
mlodosc nie znajac YHWH – 
gleboki zal. Ale, takze, z 
drugiej strony, w pozycji, 
ktora teraz mam, uczac I 
prowadzac te sluzbe, ja takze
wiem, ze to jest cos, co 



trzyma mnie we wlasciwym 
miejscu. I ze YHWH w jakis 
sposob, z calym tym zlem, co 
zrobilem, byl w stanie uzyc 
mnie.  

Bo nie bylo szansy, abym ja 
sam wydobyl sie z tamtego 
miejsca. Ja wiem, skad ja 
wyszedlem. I ja wiem, co On 
uczynil w moim zyciu. I dlatego
moge kontynuowac, bedac 
odwaznym jak lew, bo to 
przychodzi z miejsca 
zalamania, przychodzi z 
miejsca prawdziego 
poznania…Ludzie zle mnie 
rozumieja: “o, ja mysle, ze 



Matthew jest niezbyt przyjazny
I pyszny”. Powiem wam, co – 
ja nie jestm pyszny, nie, jesli 
naprawde mnie znasz, ja 
jestm pewny, tak, w NIM, ale 
nie myl tego z pycha, bo ja 
wiem, skad przyszedlem. I to 
pozwala mi kochac I sluzyc 
roznym rodzajom ludzi – I to 
ze wzgledu na te wersety.

 I to jest dokladnie, o czym 
Pawel mowil, prawda? Bo 
gdyby Pawel nie przesladowal 
tych wczesnych wierzacych I 
bylby wyniesiony do tej pozycji
odpowiedzialnosci – to 
doprowadziloby go to do duzej



pychy. Kiedy on zobaczyl, jak 
nikczemny byl I odnalazl te 
rzeczywistosc na drodze do 
Damaszku, to bylo to, co 
kwalifikowalo go do sluzby. 

Zatem, kiedy ty I ja 
przychodzimy do tego miejsca
zlamania, ze my rozumiemy, 
jak bezwzglednie bylismy zli –
wtedy YHWH moze dzialac, w
tej unizonosci (w tym 
zlamaniu). I to jest to, co 
kwalifikuje cie. I kazdy ma 
inna historie.

 I nie musisz, na szczescie, I 
wielu z was nie musialo 
przechodzic przez jakies 



wstretne doswiadczenia, 
ktore ja przeszedlem, bo 
macie pokoleniowe 
blogoslawienstwo, bo moze 
nie jestes pierwsza generacja,
moze jestes druga generacja. 
Chwala YHWH za to. 

Ale niektorzy z nas musza 
przejsc przez wiecej ognia, bo 
tam jest wiecej brudu. 

Ale YHWH wie, On zna swoje 
dzieci. 

Ja schodze z tematu, bo dziele
sie tym, co w moim sercu – bo 
to jest bardzo dotkliwy I 
osobisty tekst, ktory 
rozwazalem przez dlugi, dlugi



czas… (dlugi czas ja rozwac 
ten tekst😊 – to jest rasizm – 
nie mozesz uzywac takiego 
akcentu😊 – oj, zamknij sie😊).

Werset 33: “Czyż i ty nie 
powinieneś był zmiłować się 
nad swoim współsługą, jak ja 
zmiłowałem się nad tobą? I jego
mistrz, rozgniewany, wydał go 
katom, dopóki nie odda 
wszystkiego, co był mu winien. 
Tak i wam uczyni mój Ojciec 
niebieski…” 

Zatem nowonarodzeni 
wierzacy sa zbawieni do 
wiecznosci I to jest przez 
wiare – I to jest wszystko, to 



jest wszystko, co musisz zrobic,
aby wejsc do wiecznosci. 

Ale wiecznosc nie zaczyna sie,
az z drugim 
zmartwychwstaniem, ktore 
przychodzi po pierwszym 
zmartwychwstaniu I po 
milenium tutaj, na ziemi. 

Zatem ci wierzacy, ktorzy 
maja wiare, ale nie maja 
uczynkow w przepisie 
Przymierza Melchizedekowego
I nigdy nie wytrwali, by 
zwalczyc swoja cielesna, 
zwierzeca nature – beda 
zachowani, ale ich 



rzeczywistosc w milenium 
jest taka:

Jesli zyjacy, to musza 
zaplacic nalezna kwote - beda
dostarczeni do katow I po 
zaplaceniu, co sie nalezalo, 
wrzuceni w ciemnosci, to 
znaczy do narodow - ich 
porcja przeznaczona jest z 
niewierzacymi. I oni beda 
nazwami, jak? Jak beda 
nazwani? 

Ty zly, leniwy slugo – bity 
duza chlosta, przeprowadzony 
przez ogien, palony I 
torturowany podczas 



panowania krolestwa – to jest 
1000 lat. 

Lukasza 12:35 i Mateusza 
25:14. To jest mile niedzielne 
kazanie, ktore powinnismy 
glosic w kosciele baptystow. 

I druga rzeczywistosc – w 
najlepszym wypadku, w 
zaleznosci od twojej 
perspektywy – sa tez ci, ktorzy
sa martwi, nic nie wiedza, sa 
w grobie podczas milenium – 
to jest najlepsza z mozliwych 
dla nich sytuacja.

Najgorsza z mozliwych 
sytuacja, w zaleznosci od 
twojej perspektywy – oni sa 



zyjacy, ale zniewoleni w 
narodach, z porcja w Nowym 
Porzadku Swiata, bo oni 
kochali swiat I odmowili 
wyjscia z niego, kiedy mieli 
mozliwosc. Zatem oni zyli I 
umarli w ciemnosciach, w 
narodach, po otrzymaniu 
chlosty, I wielu batow, I byli 
oddani do obozow FEMA I 
katow. 

Obozy FEMA nadchodza – 
wkrotce!!!

1 Koryntian 3:13: “Dzieło 
każdego będzie jawne. Dzień 
ten bowiem to pokaże, gdyż 
przez ogień zostanie objawione 



i ogień wypróbuje, jakie jest 
(wiara jedynie – czy to jest 
napisane? nie – wyprobuje 
dzielo) dzieło każdego. Jeśli 
czyjeś dzieło budowane na tym 
fundamencie przetrwa, ten 
otrzyma zapłatę (znaczy, ze 
twoje uczynki musza byc 
zbudowane na fundamencie 
zmartwychwstania Yahushy – 
to musi byc w przepisie 
Przymierza). Jeśli zaś czyjeś 
dzieło spłonie (jesli probujesz 
czynic uczynki Ksiegi Prawa, to 
one sa przeklete I one 
prowadza do smierci), ten 
poniesie szkodę (to wszystko na



nic – cala ta lewicka hierarchia?
wszystko na nic, stracone, 
martwe uczynki.) Lecz on sam 
będzie zbawiony (jesli 
naprawde nawrocony, ale 
zwiedziony – bedzie zbawiony),
tak jednak, jak przez ogień.

To jest 1000 - letnie 
krolestwo – zbawiony jestes 
do niego przez uczynki 
Kaplanstwa I przepisy 
Przykazania Tory Przymierza.

To jest miejsce uswiecania, to 
jest moje miejsce uswiecania. 
To jest twoje miejsce 
uswiecania. Tu mamy inne 
wymagania. Nie jest 



wspomniane o wierze tylko, 
prawda? Nie. 

Ale, mozesz utracic to 
zbawienie od bycia w narodach
- I w zasadzie nie wiesz, czy 
to osiagniesz, az znajdziesz 
sie w krolestwie. 

To krolestwo niebieskie to 
jest krolestwo kaplanow, 
ktorzy uciekli z narodow. 

Popatrzmy na Filipian 3:12. 
Pojdzmy tam razem – I 
zakonczymy tam. To jest 
shavuot oddzielania, prawda? 
“Nie żebym to już osiągnął (czy 
juz osiagnelismy milenium? 
nie) albo już był doskonały, ale 



dążę, aby pochwycić to, do 
czego też zostałem pochwycony
przez Mesjasza Yahushe. Bracia,
ja o sobie nie myślę, że już 
pochwyciłem. Lecz jedno czynię:
zapominając o tym, co za mną 
(ten martwy czlowiek, te 
wszystkie rzeczy, ktore 
robilem – zapominam, co za 
mna), a zdążając do tego 
(milenium), co przede mną; 
Biegnę do mety, do nagrody 
powołania YHWH, które jest z 
góry w Mesjaszu Yahushy. Ilu 
więc nas jest doskonałych, tak 
myślmy. A jeśli o czymś inaczej 
myślicie, i to wam YHWH 



objawi.” To mowi o naszej 
wierze. 

Wiecznosc? Tak, jestes 
zbawiony do niej czysto przez
wiare, bez uczynkow 
kaplanstwa. Nie mozesz 
stracic tego zbawienia, czyz 
nie tak? 

Ale biorac pod uwage te dwa 
rozne okresy widzimy 
niezrozumienie - z czym mamy 
do czynienia. Podstawa w 
kalwinizmie – to zbawiony z 
wiary i w armenianizmie – to 
zbawiony przez uczynki. 
Poniewaz oni patrza na te dwa 
okresy czasowe jako na jedno. I



nie rozumieja tej separacji – 
milenium - a potem wiecznosc
– oni patrza na to jako jedno 

I tak mamy kalwinizm I 
armenianizm. Ale lamiac to na 
czesci rozumiemy roznice 
pomiedzy milenium, ktore 
bedzie tu, na ziemi - rzadzenie
I panowanie, a potem dopiero 
mamy drugie przyjscie 
Mesjasza I wtedy dopiero - 
wiecznosc. 

To wyjasnia wszystko. 

Dzieje Apostolskie 1:6 jest 
napisane: “Mistrzu (pomyslcie 
o tym – On zstapil z nieba, I 
zaraz wstapi do nieba, 



zmartwychwstaly – I to jest 
pierwsze pytanie, ktore oni 
pytaja Mesjasza – On wszystko 
wie, I oni maja jedno pytanie 
do Niego – I to jest pytanie, 
ktore uczniowie zadaja) - 
Mistrzu, kiedy odbudujesz 
królestwo Izraela?” Poniewaz 
podczas shavuot, my 
widzielismy, wlasnie tutaj, dwa 
kawalki chleba – te dwa 
kawalki chleba beda 
uczynione jednym, dwa domy 
beda jednym, dwie natury 
cielesna I krolewska – beda 
uczynione jako krolewska 



natura – jesli chcesz byc w 
krolestwie. 

Te 50 dni, ktore liczylismy, od 
Paschy - od Pierwszych 
Owocow do teraz – 50 dni – do
shavuot – te 50 dni to jest 
podroz. Od starego ja do 
nowego ja. Od starego ciebie 
do nowego ciebie. Przenoszac 
sie od pierwszego Adama do 
ostatniego Adama – od 
cielesnej natury do duchowej 
natury, 

od jeczmienia, ktory jest 
jedzeniem zwierzat do 
pszenicy, ktora jest jedzeniem
ludzi. I mamy wiele, wiele razy,



kiedy widzimy te 50 dni - 
przechodzac z tajemniczego 
Babilonu – I “wychodzac z niej 
moj ludu” do krolewskiego 
kregu Jego Kaplanstwa. 

Musisz zostawic Babilon za 
soba. 

Historia mowi nam, ze Izrael 
doswiadczyl 50 poziomow 
zeslania do Egiptu – 50 
poziomow zeslania do Egiptu. 
A potem, co sie stalo? Zostali 
porzuceni, prawda? Porzuceni 
na jakis czas, ostatecznie 
karmieni jedzeniem dla 
zwierzat I traktowani jak 
zwierzeta. I kulturalnie, ja 



wierze, jestesmy w ostatnich 
pozycjach 40-u I zblizamy sie 
szybko do 50-go zeslania, 
podczas gdy moralnosc swiata 
schodzi do rynsztokow. Jest 
gorzej, gorzej I gorzej. Izrael 
zostaje zsylany do chaosu, 
ktory jest tam, w narodach. 
Jesli zostaniesz w narodach, 
polkna cie I poplyniesz do 
rynsztoku razem z nimi.             

Dlatego, ze to upada, upada 
drastycznie szybko.                       

Jesli wierzacy zostana w 
swiecie, w jego systemie, 
nawet jesli sa zbawieni, oni 
beda przeznaczeni I dostana 



porcje albo w grobie (spedza 
tam milenium) albo 
zniewoleni I torturowani w 
narodach.            

Poniewaz wiekszosc 
wierzacych kontynuuje 
jedzenie porcji z narodow – 
ziemskie naturalne jedzenie 
dla zwierzat. Naprawde. 

Ale nasza dieta musi byc innej
natury. 

Zakoncze 1 Koryntian 15:46 a 
potem moze bedziemy miec 
jakies pytania od was, 
sluchaczy online – (jak to jest, 
kiedy podchodze blisko do 
kamery – to wyglada dziwnie, 



co nie? Przychodze…to ta 
soczewka, prawda? 
globalistyczna soczewka, co 
daje ci te ladne zakrzywienie, 
prawda? ty powinienes przyjsc 
tu z ta twoja koszulka).  

“Jednak pierwsze nie jest to, co 
duchowe, ale to, co cielesne, 
potem duchowe. Pierwszy 
człowiek z ziemi – ziemski, drugi
człowiek – sam Mistrz z nieba. 
Jaki jest ten ziemski, tacy i 
ziemscy (czyli cielesny); a jaki 
jest niebieski, tacy i niebiescy. A 
jak nosiliśmy obraz ziemskiego, 
tak będziemy nosili obraz 
niebieskiego.” 



Tajemnica I zwyciestwo. “To 
zaś mówię, bracia, że ciało i 
krew nie mogą odziedziczyć 
królestwa YHWH...” - cielesna 
natura – wiara jedynie I 
pozostanie cielesnym 
wierzacym - nie moga 
odziedziczyc milenium. To nie 
mowi, ze nie mozesz osiagnac 
wiecznosci – I to jest roznica. 
“…ani to, co zniszczalne, nie 
odziedziczy tego, co 
niezniszczalne. Oto oznajmiam 
wam tajemnicę: Nie wszyscy 
zaśniemy, ale wszyscy 
będziemy przemienieni;” - 
prosto do milenium. 



To jest niesamowite. I to jest 
shavuot oddzielania. Duzo do 
zrozumiena, duzo do myslenia, 
ale to jest powazne 
powolanie – bardzo powazne 
powolanie. (1:15:43)


